國立成功大學醫學院護理學系國際博士班
博士生國外進修或短期研究報告書
Department of Nursing, College of Medicine, NCKU 
[bookmark: _GoBack]Final Report of Study Abroad Activities

106.05.08一百零五學年度第七次國際博士班籌備會議通過
106.05.08一百零五學年度第九次系務會議修正通過
109.05.04 108學年度第8次系務會議修正通過

	以下每個欄位為必填，請詳實填寫
(Required to complete)
	填表日(Date form completed)：
西元   年(yyyy)     月(mm)    日(dd)

	申請人姓名(Name of applicant)Please stamp with your personal chop  stamp any corrected information.

中文姓名
(Chinese)______________________
英文姓名(與護照同)
(English name identical as on passport) ___________________
	學號ID/ARC
	

	前往(就讀/研究)之(學校/機構) 
School or Institution attended
(以下皆須填寫中、英文全名，並請以”/”區隔) Please fill in the following in both Chinese and English, indicate the separation between the Chinese and English with  “/”

國家Country：
州名State/Province：
城市City：
學校(機構)名稱 School/Institution：


欲前往(就讀/研究)之(系所/單位) Institution Department/Units ) attended：


	報告主題 Topic of the report：



出國報告書規定 (Report Guidelines)：
1. 出國報告書需以英文撰寫，並請加註頁碼，內容請依序排列：
規定之封面、摘要(各200-300字)、目次、本文(包含目的、過程、心得及建議事項)、附錄(可無)。
Report must be written in English and include page numbers with the following:
a. Cover page required, b. Abstract (200-300 words), c. Index, d. Report contents (include the purpose, process, experiences and recommendations), any appendices.
2. 報告名稱應能表達至國外進修或短期研究計畫之主旨。
The “Topic of the Report” must provide the objectives or aims of this overseas study or short-term research project.
3. 本文必須包含「目的」、「過程」、「心得及建議事項」，其文字部分須佔三頁以上，另學生請附上至國外進修/短期研究，參加會議或活動之出席照片、證書或成績單等佐證資料。
The written portion of the report (objectives, process, experiences, recommendations) should be at least 3 pages in length. Attach copies of any certificates received, transcripts of courses, and supporting evidence of the work performed while abroad. You may also include photographs of conferences attended or any other activities related to the study program.
	審核欄
Examination column
	指導教授Advisor
	系主任director

	
	
	

經  學年度第  次系所會議
 The____academic year of the ___ Departmental meeting :
□通過acceptable □不通過unacceptable
博士生國外進修/短期研究得以認定
the coursework or short-term research performed abroad contributed to the student’s doctoral studies. 




